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    Vážení lionští přátelé, 

    opět po měsíci máte před 

sebou můj guvernérský list. 

Listopad pro mne nebyl měsícem 

cestovním jako ty předcházející a 

tak jsem vlastně vyjel pouze do 

Prahy na setkání s českými 

funkcionáři klubů a na obdobné 

setkání do Bratislavy. Dle mého 

mínění i hodnocení účastníků splnila tato setkání svůj 

účel a mohli jsme si v úzkém kruhu také vyjasnit některé 

problémy, které jsou v klubech i vůči distriktu. Nejsou 

však natolik podstatné, abych se o nich rozepisoval a tak 

vlastně připomenu pouze dvě oblasti, o kterých se 

v každém svém měsíčním dopise guvernérům zmiňuje 

náš mezinárodní prezident Mahendra Amarasuriya, a to 

je zvýšit počet žen v našich klubech, i když podíl mužů a 

žen je v našem distriktu na úrovni distriktů v okolních 

zemích a zvýšit podíl mladých lidí v klubech. Tato 

problematika se nás všech však dost dotýká. Měli 

bychom, myslím si, zapojit do činnosti klubů především 

ty mladé, kteří byli na výměnných pobytech v zahraničí, 

měli bychom se zaměřit na mladé lidi ve školách a 

vybudovat z nich základnu pro budoucí rozvoj lionského 

hnutí. Obě tato témata byla projednávána na pražském 

setkání presidentů klubů, které zorganizoval ve 

spolupráci s lionem Honzou Kalašem nový regionální 

chairman pro české země Boris Hynek. Obdobnou náplň 

mělo setkání  v Bratislavě, které proběhlo pod záštitou 2. 

VDG Juraje Schwarze. 

    V sobotu 24. 11. se v Brně sešlo 2. zasedání kabinetu 

našeho distriktu. Zápis z jednání obdrží presidenti a 

členové kabinetu v nejbližších dnech.  

 
 1. místo: „Ruce celého světa“, Lenka Řezníčková, ZŠ Zborovská, 

Tábor  

 Na zasedání kabinetu byly také vyhodnoceny práce 

zaslané do soutěže Mírový plakát. Do soutěže se letos 

zapojily kromě škol i  ústavy pro handicapované děti. 

Proto jsem vyhlásil 2 kategorie a pochopitelně také 2 

vítěze, které určili v tajném hlasování všichni přítomní 

členové kabinetu. Vítězné snímky byly zaslány v termínu 

do Oak Brooku. Velmi kvalitní však jsou práce, které se 

umístily na 2. a 3. místě.   
1. místo (handicapované děti): 

„Jsme šťastné, že je kolem mír“ 

Veronika Hroncová, Kaňka, o. s., 

Tábor 
 

    Další soutěž, kterou 

budete jistě propagovat a do 

které se jistě rádi zapojíte, je  

fotografická soutěž na téma 

Svět, ve kterém žiji. 

Propozice k této soutěži 

najdete na stránkách 

www.lionsclubs.org.  

 

Z vítězných snímků loňského roku, které byly 

vyhodnoceny na 90. kongresu lionského hnutí v Chicagu, 

byl vytvořen nástěnný kalendář s fotografiemi 

z Austrálie, Německa, Itálie, Japonska, Afriky a USA. 

Tento kalendář v ceně 10 USD je možno objednat na 

adrese programs@lionsclubs.org 

    Nastal adventní čas a s ním spojené akce klubů, 

zejména na vánočních trzích. Rád bych upozornil na naši 

morální povinnost zapojit se aktivněji do světového 

programu Zrak především II a část výtěžku z těchto 

našich aktivit zaslat na buď tuzemské účty vedené u 

ČSOB jak v českých zemích, tak i na Slovensku. 

Nezapomeňte však prosím uvést číslo klubu a do 

poznámku pro adresáta heslo: Sight First II. 

Pochopitelně můžete zaslat příspěvek také přímo do Oak 

Brooku, také s poznámkou Sight First. Více informací 

najdete na stránce www.Lions-CSFII.org. 

    S novým členem kabinetu a také novým šéfredaktorem 

našeho Zpravodaje Martinem Komárkem se budeme 

snažit, aby časopis byl čtivější a zajímavější i pro nečleny 

lionského hnutí. Při jeho tvorbě však můžete významně 

pomoci i vy. Nejen že budete i nadále zasílat zprávy ze 

života vašich klubů, ale zejména tím, že Martinovi dáte 

zavčas „echo“ o významné události, kterou váš klub 

plánuje. Martin jako profesionální novinář se rád zúčastní 

a jeho články o navštívených akcích budou mít jistě zcela 

jiný charakter než naše (moje) zprávy.   
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    Nástupem mezinárodního prezidenta Mahendry 

Amarasuriya, v souladu s jeho mottem Challenge to 

change se podstatně zlepšila informovanost guvernérů 

distriktů o plnění povinností jejich klubů vůči Oak 

Brooku. Nejsme na tom zrovna nejlépe. Měsíční hlášení, 

jejichž vyplnění ať v papírové nebo elektronické podobě 

„zabere“ maximálně 10 min., zasílají pouze 2/3 našich 

klubů. Platební morálka také není stále nejlepší. A došlo i 

„na vyhrůžky“, že kluby které budou mít dluhy buď 

1.000 USD za klub nebo 20 USD na člena po 150tidenní 

splatnosti, budou přeřazeny do Statusu Quo. Tato 

nepříjemná situace již potkala čtyři naše kluby. Přes 

včasná upozornění nedodaly podklady, ze kterých by  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

bylo jasné, že poplatky uhradily. Jedním z nepříjemných 

důsledků této situace je např. nemožnost vysílat mladé 

lidi na výměnné pobyty v zahraničí, nemožnost se podílet 

na rozhodování kongresu distriktu a další. 

    Abych však můj dnešní list nekončil tak pesimisticky, 

přeji Vám všem příjemný adventní čas.  

    Těším se  na  setkání v  Košicích na  koncertě v  neděli  

2. prosince i na koncert 10. prosince v Praze nebo i  

v dalších městech u stánků s horkým punčem.  
    Přeji Vám všem mnoho osobní spokojenosti a zdraví a 

jsem s pozdravem 

 

               Váš                      


